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Συνάντηση του Κων. Μαραβέγια με τους φυσικοθεραπευτές για τα επαγγελματικά
δικαιώματα του κλάδου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συνάντηση με αντιπροσωπεία του Πανελλήνιου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών και
εκπροσώπων του περιφερειακού τμήματος Μαγνησίας, είχε το Σάββατο ο βουλευτής της Νέας
Δημοκρατίας κ. Κωνσταντίνος Μαραβέγιας, με κύριο θέμα τη διασφάλιση των επαγγελματικών
δικαιωμάτων του κλάδου.
Ειδικότερα, στη συνάντηση συμμετείχαν ο πρόεδρος των φυσικοθεραπευτών Ελλάδας κ.
Πέτρος Λιμπερίδης, όπως επίσης οι κ.κ. Στέργιος Σιουμουρέκης, Γιάννης Σακκόπουλος και
Αργύρης Περιστερόπουλος από τον Σύλλογο της Μαγνησίας, οι οποίοι ενημέρωσαν τον κ.
Μαραβέγια για τις θέσεις των συναδέλφων τους σχετικά με την αυτόματη αναγνώριση
επαγγελματικών δικαιωμάτων των αποφοίτων των Κέντρων Μεταλυκειακής Εκπαίδευσης
(κολλέγια). Όπως είπαν, είναι κάθετα αντίθετοι με τις αρμοδιότητες που δίνει ο νόμος σε ένα
αυτοτελές τμήμα του Υπουργείου Παιδείας (ΑΤΕΕΝ), να αξιολογεί όλα τα προγράμματα
σπουδών, όλων των τμημάτων και κατευθύνσεων και να τα συγκρίνει με τα προγράμματα
σπουδών των Ελληνικών ΑΕΙ, για κάθε επιστημονικό πεδίο, χωρίς την υποχρέωση
συμμετοχής Ειδικού Επιστήμονα ή επιστημόνων από τα Ελληνικά και όχι μόνο ΑΕΙ του ιδίου ή
συναφούς γνωστικού αντικειμένου και να απονέμει επαγγελματικά προσόντα.
Οι εκπρόσωποι των φυσικοθεραπευτών τόνισαν ότι διεκδικούν πλήρη εξομοίωση των πτυχίων
ΤΕ και ΠΕ, ενώ όσον αφορά τον τομέα της υγείας ιεράρχησαν ως σημαντικότερο το αίτημα
μείωσης του clawback και ζήτησαν την παρέμβαση του κ. Μαραβέγια προκειμένου να οριστεί
συνάντησή τους με τον υπουργό Υγείας κ. Θάνο Πλεύρη, κάτι το οποίο διευθέτησε άμεσα ο
βουλευτής.
Σε κάθε περίπτωση ο κ. Μαραβέγιας εξέφρασε την κατανόησή του για τις αγωνίες των
επαγγελματιών του κλάδου και επανέλαβε τη στήριξή του στις διεκδικήσεις τους, στο πλαίσιο
της στενής συνεργασίας που έχουν αναπτύξει τα τελευταία 3,5 χρόνια για την επίλυση χρόνιων
προβλημάτων που ταλανίζουν τους φυσικοθεραπευτές.
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Το clawback “καίει” τους Φυσικοπεραπευτές της Μαγνησίας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συνάντηση με αντιπροσωπεία του Πανελλήνιου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών και
εκπροσώπων του περιφερειακού τμήματος Μαγνησίας, είχε το Σάββατο ο βουλευτής της Νέας
Δημοκρατίας κ. Κωνσταντίνος Μαραβέγιας, με κύριο θέμα τη διασφάλιση των επαγγελματικών
δικαιωμάτων του κλάδου.
Ειδικότερα, στη συνάντηση συμμετείχαν ο πρόεδρος των φυσικοθεραπευτών Ελλάδας κ.
Πέτρος Λιμπερίδης, όπως επίσης οι κ.κ. Στέργιος Σιουμουρέκης, Γιάννης Σακκόπουλος και
Αργύρης Περιστερόπουλος από τον Σύλλογο της Μαγνησίας, οι οποίοι ενημέρωσαν τον κ.
Μαραβέγια για τις θέσεις των συναδέλφων τους σχετικά με την αυτόματη αναγνώριση
επαγγελματικών δικαιωμάτων των αποφοίτων των Κέντρων Μεταλυκειακής Εκπαίδευσης
(κολλέγια). Όπως είπαν, είναι κάθετα αντίθετοι με τις αρμοδιότητες που δίνει ο νόμος σε ένα
αυτοτελές τμήμα του Υπουργείου Παιδείας (ΑΤΕΕΝ), να αξιολογεί όλα τα προγράμματα
σπουδών, όλων των τμημάτων και κατευθύνσεων και να τα συγκρίνει με τα προγράμματα
σπουδών των Ελληνικών ΑΕΙ, για κάθε επιστημονικό πεδίο, χωρίς την υποχρέωση
συμμετοχής Ειδικού Επιστήμονα ή επιστημόνων από τα Ελληνικά και όχι μόνο ΑΕΙ του ιδίου ή
συναφούς γνωστικού αντικειμένου και να απονέμει επαγγελματικά προσόντα.
Οι εκπρόσωποι των φυσικοθεραπευτών τόνισαν ότι διεκδικούν πλήρη εξομοίωση των πτυχίων
ΤΕ και ΠΕ, ενώ όσον αφορά τον τομέα της υγείας ιεράρχησαν ως σημαντικότερο το αίτημα
μείωσης του clawback και ζήτησαν την παρέμβαση του κ. Μαραβέγια προκειμένου να οριστεί
συνάντησή τους με τον υπουργό Υγείας κ. Θάνο Πλεύρη, κάτι το οποίο διευθέτησε άμεσα ο
βουλευτής.
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Συνάντηση Μαραβέγια με φυσικοθεραπευτές για τα επαγγελματικά δικαιώματα του
κλάδου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συνάντηση με αντιπροσωπεία του Πανελλήνιου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών και
εκπροσώπων του περιφερειακού τμήματος Μαγνησίας, είχε το Σάββατο ο βουλευτής της Νέας
Δημοκρατίας κ. Κωνσταντίνος Μαραβέγιας, με κύριο θέμα τη διασφάλιση των επαγγελματικών
δικαιωμάτων του κλάδου.
Ειδικότερα, στη συνάντηση συμμετείχαν ο πρόεδρος των φυσικοθεραπευτών Ελλάδας κ.
Πέτρος Λιμπερίδης, όπως επίσης οι κ.κ. Στέργιος Σιουμουρέκης, Γιάννης Σακκόπουλος και
Αργύρης Περιστερόπουλος από τον Σύλλογο της Μαγνησίας, οι οποίοι ενημέρωσαν τον κ.
Μαραβέγια για τις θέσεις των συναδέλφων τους σχετικά με την αυτόματη αναγνώριση
επαγγελματικών δικαιωμάτων των αποφοίτων των Κέντρων Μεταλυκειακής Εκπαίδευσης
(κολλέγια). Όπως είπαν, είναι κάθετα αντίθετοι με τις αρμοδιότητες που δίνει ο νόμος σε ένα
αυτοτελές τμήμα του Υπουργείου Παιδείας (ΑΤΕΕΝ), να αξιολογεί όλα τα προγράμματα
σπουδών, όλων των τμημάτων και κατευθύνσεων και να τα συγκρίνει με τα προγράμματα
σπουδών των Ελληνικών ΑΕΙ, για κάθε επιστημονικό πεδίο, χωρίς την υποχρέωση
συμμετοχής Ειδικού Επιστήμονα ή επιστημόνων από τα Ελληνικά και όχι μόνο ΑΕΙ του ιδίου ή
συναφούς γνωστικού αντικειμένου και να απονέμει επαγγελματικά προσόντα.
Οι εκπρόσωποι των φυσικοθεραπευτών τόνισαν ότι διεκδικούν πλήρη εξομοίωση των πτυχίων
ΤΕ και ΠΕ, ενώ όσον αφορά τον τομέα της υγείας ιεράρχησαν ως σημαντικότερο το αίτημα
μείωσης του clawback και ζήτησαν την παρέμβαση του κ. Μαραβέγια προκειμένου να οριστεί
συνάντησή τους με τον υπουργό Υγείας κ. Θάνο Πλεύρη, κάτι το οποίο διευθέτησε άμεσα ο
βουλευτής.
Σε κάθε περίπτωση ο κ. Μαραβέγιας εξέφρασε την κατανόησή του για τις αγωνίες των
επαγγελματιών του κλάδου και επανέλαβε τη στήριξή του στις διεκδικήσεις τους, στο πλαίσιο
της στενής συνεργασίας που έχουν αναπτύξει τα τελευταία 3,5 χρόνια για την επίλυση χρόνιων
προβλημάτων που ταλανίζουν τους φυσικοθεραπευτές.
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Συνάντηση του Κων. Μαραβέγια με τους φυσικοθεραπευτές για τα επαγγελματικά
δικαιώματα του κλάδου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
Συνάντηση με αντιπροσωπεία του Πανελλήνιου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών και
εκπροσώπων του περιφερειακού τμήματος Μαγνησίας, είχε το Σάββατο ο βουλευτής της Νέας
Δημοκρατίας κ. Κωνσταντίνος Μαραβέγιας, με κύριο θέμα τη διασφάλιση των επαγγελματικών
δικαιωμάτων του κλάδου.
Ειδικότερα, στη συνάντηση συμμετείχαν ο πρόεδρος των φυσικοθεραπευτών Ελλάδας κ.
Πέτρος Λιμπερίδης, όπως επίσης οι κ.κ. Στέργιος Σιουμουρέκης, Γιάννης Σακκόπουλος και
Αργύρης Περιστερόπουλος από τον Σύλλογο της Μαγνησίας, οι οποίοι ενημέρωσαν τον κ.
Μαραβέγια για τις θέσεις των συναδέλφων τους σχετικά με την αυτόματη αναγνώριση
επαγγελματικών δικαιωμάτων των αποφοίτων των Κέντρων Μεταλυκειακής Εκπαίδευσης
(κολλέγια). Όπως είπαν, είναι κάθετα αντίθετοι με τις αρμοδιότητες που δίνει ο νόμος σε ένα
αυτοτελές τμήμα του Υπουργείου Παιδείας (ΑΤΕΕΝ), να αξιολογεί όλα τα προγράμματα
σπουδών, όλων των τμημάτων και κατευθύνσεων και να τα συγκρίνει με τα προγράμματα
σπουδών των Ελληνικών ΑΕΙ, για κάθε επιστημονικό πεδίο, χωρίς την υποχρέωση
συμμετοχής Ειδικού Επιστήμονα ή επιστημόνων από τα Ελληνικά και όχι μόνο ΑΕΙ του ιδίου ή
συναφούς γνωστικού αντικειμένου και να απονέμει επαγγελματικά προσόντα.
Οι εκπρόσωποι των φυσικοθεραπευτών τόνισαν ότι διεκδικούν πλήρη εξομοίωση των πτυχίων
ΤΕ και ΠΕ, ενώ όσον αφορά τον τομέα της υγείας ιεράρχησαν ως σημαντικότερο το αίτημα
μείωσης του clawback και ζήτησαν την παρέμβαση του κ. Μαραβέγια προκειμένου να οριστεί
συνάντησή τους με τον υπουργό Υγείας κ. Θάνο Πλεύρη, κάτι το οποίο διευθέτησε άμεσα ο
βουλευτής.
Σε κάθε περίπτωση ο κ. Μαραβέγιας εξέφρασε την κατανόησή του για τις αγωνίες των
επαγγελματιών του κλάδου και επανέλαβε τη στήριξή του στις διεκδικήσεις τους, στο πλαίσιο
της στενής συνεργασίας που έχουν αναπτύξει τα τελευταία 3,5 χρόνια για την επίλυση χρόνιων
προβλημάτων που ταλανίζουν τους φυσικοθεραπευτές.
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